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Protokół Nr XX/20 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 25 czerwca 2020 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1206. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 

 1. Jan Krzysztof Binaś 

 2. Aneta Joanna Czarnecka 

 3. Przemysław Dybowski 

 4. Marek Karolewski 

 5. Stanisław Szczepan Kietliński 

 6. Agata Koc 

 7. Krzysztof Koc 

 8. Zygmunt Józef Kosk 

 9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 Bogdan Zieliński – Starosta Wysokomazowiecki; 

 Przemysław Ślepowroński – Radca Prawny; 

 Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego – Jerzy Leszczyński; 

 Rady Powiatu Wysokomazowieckiego – Krzysztof Pełszyk 

 Sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu; 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście; 

 Mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej, Radnego Sejmiku Województwa 

Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego, Starostę Wysokomazowieckiego Bogdana Zielińskiego, 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnych Rady Powiatu 

Wysokomazowieckiego, Sekretarza i Skarbnika Gminy Ciechanowiec, Radcę Prawnego 

Przemysława Ślepowrońskiego, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek 
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organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych gości 

oraz mieszańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji 

obecnych jest 14 radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Raport o stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. 

1) przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok, 

2) debata nad przedstawionym Raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok i ocena wykonania 

budżetu: 

1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2019 rok, 

2) zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 

grudnia 2019 roku, 

3) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 r., 

4) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii dot. 

wykonania budżetu gminy za rok 2019 oraz wniosku w sprawie udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 rok, 

5) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 

Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium za 2019 rok, 

6) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2019 

rok, 

7) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 rok. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, 

3) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 25 czerwca 2020 roku 

str.3 

 

5) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

9. Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

w 2019 roku. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że przed sesją wpłynął 

wniosek Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 131/XIX/20 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2020".  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zaproponował wprowadzenie projektu 

uchwały w pkt 8 ppkt 6 proponowanego porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

wniosku o uzupełnienie porządku obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8 ppkt 6 zmieniająca uchwałę Nr 131/XIX/20 Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2020". 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Raport o stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. 

1) przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok, 

2) debata nad przedstawionym Raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok i ocena wykonania 

budżetu: 
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1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2019 rok, 

2) zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 

grudnia 2019 roku, 

3) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 r., 

4) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii dot. 

wykonania budżetu gminy za rok 2019 oraz wniosku w sprawie udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 rok, 

5) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 

Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium za 2019 rok, 

6) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2019 

rok, 

7) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 rok. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, 

3) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

5) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

6) zmieniająca uchwałę Nr 131/XIX/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 28 maja 

2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2020". 

9. Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

w 2019 roku. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad po 

zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XIX sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XIX sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w swoim sprawozdaniu z prac 

między sesjami poinformował o takich sprawach jak: 

- W dniu 2 czerwca 2020 r. dokonano odbioru końcowego zadania pn. „Remont budynku 

przedszkola w Ciechanowcu” na kwotę brutto 1.205.400,00 zł, 

- W dniu 2 czerwca 2020 r. zlecono wykonanie brakującej elewacji na budynku Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu, 

- W dniu 3 czerwca 2020 r. ogłoszono zapytanie ofertowe na „Opracowanie kompletnej 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na zagospodarowanie parku w Ciechanowcu”.  

W ramach zapytania wpłynęły 2 oferty, z których najkorzystniejsza wpłynęła od Wykonawcy: 

KERRiA Piórkowski Spółka Jawna z miejscowości Koło za kwotę brutto 36.764,70 zł. 

Zapytanie zostanie unieważnione, ponieważ Konserwator Zabytków nie wyraził zgody  

na prowadzenie jakichkolwiek prac na terenie parku. Pieniądze zostaną przekazane  

na zagospodarowanie terenu wokół Przedszkola. 

- W dniu 3 czerwca 2020 r. ogłoszono zapytanie ofertowe na zaadoptowanie części pomieszczeń 

hali sportowej wchodzącej w kompleks budynków Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu na 

potrzeby utworzenia i wyposażenia Klubu Seniora +. W wyniku zapytania złożono 3 oferty,  

z których najkorzystniejsza wpłynęła od firmy „JAN” Usługi Remontowo-Budowlane Janusz 

Jabłoński z Bryk na kwotę brutto 118.821,49 zł, 

- W dniu 5 czerwca 2020 r. ogłoszono konkurs naboru wniosków dla Kół Gospodyń Wiejskich. 

Termin składania wniosków do 30 września 2020 r. 
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- W dniu 9 czerwca 2020 r. dokonano odbioru końcowego zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa dróg gminnych Nr 108857B Winna Stara – Winna-Wilki i Nr 108858B Winna 

Stara – Winna-Chroły” na kwotę brutto około 1.300.000 zł, 

- W dniu 9 czerwca 2020 r. dokonano wyboru oferty najkorzystniejszej w postępowaniu 

przetargowym na „Dostawę i montaż instalacji fotowoltaicznych na potrzeby budynków 

publicznych w Gminie Ciechanowiec”. Jest to oferta firmy EL-STAW Adam Stawiecki 

z Siemiatycz za kwotę brutto 520.665,27 zł. W dniu 22 czerwca podpisano umowę  

z wykonawcą, 

- W dniu 10 czerwca 2020 r. dokonano wyboru oferty najkorzystniejszej w postępowaniu 

przetargowym na „Przebudowę drogi dojazdowej do gruntów rolnych relacji Kosiorki – Kolonia 

Kosiorki”. Podpisano umowę z wykonawcą. Wartość inwestycji wynosi 300.000,00 zł, 

- W dniu 12 czerwca poinformowano Gminę Ciechanowiec o zatwierdzeniu do realizacji 

projektu pn. „Przedszkole pełne możliwości” z kwotą dofinansowania 391.690,28 zł w ramach 

konkursu RPOWP, 

- W dniu 12 czerwca 2020 r. złożono wniosek do Fundacji Orlen „Odnawiamy Miejsce Pamięci 

Ofiar Sybiru” ( odnowienie Pomnik Nieznanego Żołnierza przy ul. Sienkiewicza), 

- W dniu 15 czerwca złożono wniosek w ramach projektu „Zdalna szkoła +” na zakup laptopów 

dla rodzin wielodzietnych mieszkających na terenie gminy Ciechanowiec na kwotę 74.843,60 zł, 

- W dniu 18 czerwca 2020 r. odbyło się spotkanie z Konserwatorem Zabytków w sprawie parku 

przy ul. Mickiewicza oraz budowy budynku mieszkalnego przez developera na tej samej ulicy, 

- W dniu 19 czerwca 2020 r. Komisja Rozwoju, Promocji i Finansów Powiatu 

Wysokomazowieckiego dokonała objazdu dróg powiatowych na terenie gminy Ciechanowiec, 

- W dniu 19 czerwca 2020 r. odbyło się spotkanie z przedsiębiorcą z Zambrowa, który jest 

zainteresowany budową w Ciechanowcu fabryki zajmującej się produkcją elementów  

do budowy domów jednorodzinnych, 

- W dniu 22 czerwca 2020 r. podpisano umowę na wykonanie inwestycji dotyczącej budowy 

drogi dojazdowej do pól i gruntów wsi Kolonia-Kosiorki, 

- W dniu 23 czerwca 2020 r. odbyły się w Zabłudowie obchody 79 rocznicy zbrodni sowieckiej 

popełnionej na kolonii Folwarki Małe pod Zabłudowem. Gminę Ciechanowiec reprezentowali 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, Ksiądz Dziekan proboszcz Parafii pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Ciechanowcu Ksiądz Dziekan Tadeusz Kryński, Dyrektor 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu Sylwia Kuczuk-Szymańska, Wicedyrektor 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu Artur Bojar oraz pracownicy 

Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu, 

- Podpisana zostanie umowa z Podlaskim Kuratorem Oświaty na wyposażenie kuchni  

w budynku Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. Dotacja na ten cel 

wynosi 80.000,00 zł, 

- Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w dniu 24 czerwca 2020 r. przyznał kwotę 

6.339,00 zł na usunięcie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Ciechanowiec, 

- Skierowano pismo do mieszkańców Ciechanowca dotyczące uporządkowania gospodarki 

wodno-ściekowej, 
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- Zarząd Województwa Marszałkowskiego przyznał dotację w kwocie 17.000,00 zł 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu na zakup sprzętu.  

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki przekazał także informację z Referatu Spraw 

Obywatelskich Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu dotyczącą wyborów Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej. Poinformował, że gminę Ciechanowiec zamieszkuje 7 219 

wyborców. Chęć głosowania korespondencyjnego wyraziło 41 osób. Głosowanie przez 

pełnomocnika zgłosiła 1 osoba. Na dzień 19 czerwca 2020 r. do spisu wyborców dopisano 23 

osoby. Poza terenem gminy chęć głosowania wyraziły 34 osoby, natomiast za granicą 132 

osoby. Burmistrz poinformował również, że w ramach złożonego wniosku Ministerstwa 

Sprawiedliwości w ramach akcji „Resort Sprawiedliwości Pomaga” gmina Ciechanowiec 

otrzymała 3 000 szt. maseczek ochronnych od Okręgowego Inspektoratu Służby Więziennej  

w Białymstoku. Zgłoszono również uczestnictwo gminy Ciechanowiec w Ogólnopolskim 

Konkursie „Samorząd dla Dziedzictwa” w ramach wykonywanych zadań wynikających  

z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami, a także wyłoniono wykonawcę 

budowy pomp ciepła w Szkole Podstawowej w Łempicach na kwotę 550.000,00 zł, którym jest 

Pan Andrzej Stepanczenko z Białegostoku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Głos zabrał radny Włodzimierz Słonecki, który zwrócił się do Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego z prośbą o rozszerzenie informacji dotyczącej podpisania 

porozumienia z Podlaskim Kuratorium Oświaty na wyposażenie kuchni w Szkole Podstawowej 

im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. Zapytał czy kuchnia powstanie z pełną obsługą, czy 

będzie funkcjonowała, jako pośrednik, catering i wydanie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy radni zgłaszają jeszcze 

pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w odpowiedzi na pytanie 

radnego Włodzimierza Słoneckiego poinformował, że kuchnia będzie funkcjonowała z pełną 

obsługą.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy radni zgłaszają jeszcze 

pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje między 

sesjami nie wpłynęły i zapytał, czy radni zgłaszają interpelacje lub zapytania. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan 

Krzysztof Binaś, który zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego. Zapytał, czy z racji tego, że w Urzędzie Miejskim montowana jest klimatyzacja, 

planowane jest również założenie klimatyzacji w Zamiejscowym Biurze Geodezji  

i Komunikacji. Dodał, że szczególnie Biuro Komunikacji jest małym pomieszczeniem, przez 
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co jest w nim bardzo gorąco. Następnie radny poinformował, że mieszkańcy pytają czy przy 

projektowaniu terenu wokół zalewu będą mogli wnosić swoje wnioski i propozycje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy radni zgłaszają jeszcze 

interpelacje lub zapytania. 

 

Głos zabrał radny Włodzimierz Słonecki, który zwrócił się z pytaniem dotyczącym 

projektowania naprawy dróg gminnych. Zapytał czy przy ogłaszaniu przetargu na wykonanie 

dokumentacji uwzględniany jest również taki dokument jak plan organizacji ruchu na terenie 

remontowanego odcinka, łącznie z uzgodnieniem właściwym dla danego projektu oraz, czy 

prowadzony jest na bieżąco rejestr takich projektów i wniosków. Dodał, że chodzi  

o przywracanie oznaczeń, ponieważ na wielu drogach, które były remontowane brakuje 

przywróconych znaków drogowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy radni zgłaszają jeszcze inne 

interpelacje lub zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedzi zostaną 

udzielone w pkt 10 porządku obrad.   

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przedstawienie Raportu  

o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że Raport  

o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok jest dokumentem bardzo obszernym. W raporcie 

zawarte zostały najważniejsze dane o aspektach funkcjonowania gminy, które zostały 

przedstawione według stanu na dzień 31.12.2019 roku. Zebrane informacje od pracowników 

Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych oraz instytucji są źródłem informacji o stanie 

gminy Ciechanowiec i zostały przetworzone na potrzeby przedmiotowego dokumentu. 

Dokument podzielony został tematycznie, zgodnie z zamieszczonym spisem treści. Raport 

opisuje sytuację gminy pod względem działalności inwestycyjnej, finansów gminy, stanie 

mienia komunalnego, ochrony środowiska, przestrzeni miejskiej, pomocy społecznej oraz 

działalności oświatowej i kulturalnej. W raporcie wprowadzone zostały zapisy o realizacji 

przyjętych i obowiązujących programach, strategii, polityki i uchwał Rady Miejskiej. Raport 

o Stanie Gminy Ciechanowiec zawiera informacje pozwalające ocenić i przeanalizować różne 

zagadnienia związane z działalnością gminy w ubiegłym roku. Rok 2019 był rokiem realizacji 

wielu inwestycji na terenie naszej gminy. Były to głównie przedsięwzięcia dotyczące 

budowy, modernizacji dróg gminnych i powiatowych. Bieżąca rozbudowa sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej oraz zadania w zakresie infrastruktury sportowej, rekreacyjnej 

oraz oświatowej. Wartość zrealizowanych inwestycji i remontów w roku 2019 stanowi kwotę 

7 583 137,00 zł, z czego 4 119 643,00 zł to środki własne gminy i 3 463 493,00 zł to środki 

pozyskane z różnych programów i instytucji zewnętrznych. Raport zawiera ogólną 

charakterystykę gminy, jej położenie, użytkowanie gruntów, insygnia, herb, flagę, władze, 

organy, strukturę organizacyjną, jednostki organizacyjne takie jak Ośrodek Pomocy 

Społecznej, Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE, Ciechanowiecki Ośrodek Kultury  

i Sportu, Miejską Bibliotekę Publiczną, Szkoły Podstawowe i Przedszkola oraz jednostki 

pomocnicze i Ochotnicze Straże Pożarne. Zawiera również demografię, liczbę i strukturę 

ludności, statystyki Urzędu Stanu Cywilnego, bezrobocie oraz wykaz przedsiębiorców  
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i działalności gospodarczych na terenie gminy. W raporcie bardzo szeroko opisany został 

budżet gminy i jego wykonanie za 2019 rok. Uwzględnione zostały również wszystkie grunty, 

nieruchomości, infrastruktura techniczna, ochrona środowiska, zagospodarowanie 

przestrzenne, inwestycje jakie zostały wykonane, pomoc społeczna i bezpieczeństwo 

mieszkańców, kultura i sport, Miejska Biblioteka Publiczna, Ciechanowiecki Ośrodek 

Kultury i Sportu oraz działalność organizacji pozarządowych. Raport zawiera spis tabel, 

rysunków i szereg załączników, z których można wyczytać wszelkie informacje na temat 

pracy Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu w 2019 roku. Na koniec Burmistrz odczytał analizę 

SWOT gminy Ciechanowiec, która stanowi załącznik nr 6 do Raportu o Stanie Gminy 

Ciechanowiec za 2019 rok.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który podziękował 

Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za przedstawienie Raportu o Stanie 

Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. Dodał, że jest to informacja bardzo obszerna  

i wyczerpująca.  

 

Raport o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: debata nad 

przedstawionym Raportem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył debatę nad przedstawionym 

Raportem o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. Poinformował, że radni mogą zabierać 

w debacie głos bez ograniczeń oraz, że w debacie mogą uczestniczyć mieszkańcy gminy pod 

warunkiem, że do dnia poprzedzającego dzień sesji złożyli pisemną deklarację. 

Przewodniczący dodał, że takie deklaracje nie wpłynęły i zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos.  

 

Głos zabrał radny Włodzimierz Słonecki, który podziękował za przygotowanie tak 

obszernego Raportu o Stanie Gminy Ciechanowiec i przedstawił kilka uwag wynikających  

z jego analizy. Dodał, że z analizy SWOT i raportu wynika, że gmina Ciechanowiec ma dość 

istotny problem z siecią kanalizacyjną i wpływu sieci kanalizacyjnej na pracę oczyszczalni 

ścieków. Poinformował, że z informacji, które udało mu się odczytać z dokumentów wynika, 

że w dużej części sieć kanalizacyjna jest siecią ogólnospławną, czyli zbiera zarówno odpady 

komunalne jak też deszczówkę. Jest to zagrożeniem dla pracy oczyszczalni, ponieważ przy 

dużych opadach oczyszcza ona deszczówkę. Należałoby przemyśleć, czy nie należy 

popracować nad tym, żeby w miarę możliwości rozdzielić kanalizację ogólnospławną  

i podzielić ją na kanalizację burzową i kanalizację typowo komunalną. Kolejną informacja, do 

której odniósł się radny jest opieka nad zwierzętami i współpraca ze schroniskami. Radny 

zapytał, czy nie warto byłoby zastanowić się w oparciu o wniosek, który wynika 

z analizy załącznika nr 4 i nr 5, aby popracować nad możliwością komunalizacji działek 

Skarbu Państwa o nieustalonej własności na rzecz miasta celem ich zagospodarowania. 

Dodał, że taka działka istnieje w obrębie Nowodworów. Warto byłoby we współpracy  

ze Stowarzyszeniem Empatia i PRK FARE stworzyć tam schronisko dla bezdomnych 

zwierząt. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze 

zabrać głos.  

Nie zabrano głosu. 
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że stan 

kanalizacji na terenie miasta Ciechanowiec jest rzeczywiście fatalny i od wielu lat niestety 

gmina nie poczyniła żadnych starań, żeby ten stan poprawić. W chwili obecnej Referat 

Inwestycyjny Urzędu Miejskiego przygotowuje dokumentację na złożenie wniosku zarówno 

na stację uzdatniania wody w Radziszewie, jak również na kanalizację w mieście. Burmistrz 

dodał, że jest w stałym kontakcie z Dyrektorem PRK FARE Panem Wojciechem 

Puchaczewskim w sprawie sieci ogólnospławnej. Dodał, że czynione są starania, aby 

odłączyć deszczówkę od kanalizacji, jednak wymaga to wielkich nakładów finansowych.  

W chwili obecnej poszukiwane są źródła dofinansowania. Jeżeli chodzi o przyłącza i pisma 

wysłane do mieszkańców to Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował,  

że w mieście do kanalizacji podłączonych jest zaledwie 47 % mieszkańców. Natomiast 

pozostała część miasta nie jest podłączona. Pisma otrzymają tylko te osoby, które mają 

możliwość podłączenia do kanalizacji. Dotyczy to głównie nowych osiedli. Jeżeli chodzi  

o działki to Burmistrz poinformował, że na terenie gminy Ciechanowiec takich działek jest 

dużo. Dodał, że jest w stałym kontakcie ze Starostą Wysokomazowieckim Panem Bogdanem 

Zielińskim, ponieważ dotyczy to również Przedszkola, które będzie przekazywane na 

własność gminy Ciechanowiec ze Skarbu Państwa. Jeżeli chodzi o schronisko to Burmistrz 

poinformował, że myślał o założeniu schroniska, jednak w chwili obecnej gmina Michałowo 

podejmuje wyzwanie budowy schroniska z prawdziwego zdarzenia. Burmistrz Michałowa 

zwrócił się do Burmistrzów z prośbą o aprobatę i wsparcie tej inwestycji. Burmistrz 

poinformował, że w odpowiedzi wyraził pozytywną opinię. Dodał, że jeżeli pojawi się 

potrzeba budowy schroniska w Ciechanowcu i będą na to środki to taka inwestycja zostanie 

zrealizowana.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy radni chcą jeszcze zabrać 

głos.  

Nie zabrano głosu.  

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: podjęcie uchwały  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Raport o Stanie Gminy 

Ciechanowiec za 2019 rok i projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Ciechanowca wotum zaufania były przedmiotem obrad Komisji Rady Miejskiej i poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych  

na Komisjach.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca 

wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Raport o Stanie Gminy 

Ciechanowiec za 2019 rok jest podsumowaniem działalności Burmistrza Ciechanowca za rok 

ubiegły. Dodał, że był to pierwszy, pełny rok sprawowania urzędu przez Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. Burmistrz z zaangażowaniem podejmował wiele 
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działań dla poprawy sytuacji gminy Ciechanowiec. Współpracował z Radą Miejską. 

Informował o zamierzeniach i podejmowanych działaniach. Na posiedzeniach Komisji  

i sesjach przedstawiał obszerne sprawozdania ze swojej działalności. Wiele zadań udało się 

zrealizować, przede wszystkim w dziedzinie inwestycyjnej, w zakresie pozyskania środków 

finansowych, poprawy estetyki miasta. Oceniając Raport o Stanie Gminy Ciechanowiec  

i działalność Burmistrza w roku ubiegłym Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski 

zwrócił się do Radnych o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu 

wotum zaufania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że Rada Miejska udzieliła 

Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 138/XX/20 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok oraz sprawozdania finansowego  

za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 

rok oraz sprawozdania finansowego za 2019 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że sprawozdanie  

z wykonania budżetu gminy Ciechanowiec za 2019 rok Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz 

Święcki przedłożył Radzie Miejskiej w marcu. Przedłożył również inne dokumenty 

obowiązujące prawem, czyli informację o stanie mienia komunalnego. W maju  

do wymienionych dokumentów dołączył sprawozdanie finansowe, czyli bilans zestawienia 

zysków i strat oraz zestawienie zmian w funduszu jednostki. Jeżeli chodzi o wykonanie 

budżetu za 2019 rok to dochody zostały wykonane w wysokości 103 % z tym, że dochody 

majątkowe wykonano na niemalże 149 %. Wynika to z tego, że w grudniu 2019 roku gmina 

otrzymała dofinansowanie z budżetu państwa ze środków Funduszu Dróg Samorządowych  

w wysokości prawie 1 900 000,00 zł na realizację przebudowy dróg gminnych w roku 2020. 
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Inwestycje te realizowane są w chwili obecnej: droga we wsi Zadobrze, droga na odcinkach 

Winna-Wilki – Winna Stara – Winna-Chroły, ul. Konopnickiej, ul. Szeroka i ul. Wąska. 

Warto podkreślić, że w 2019 roku z budżetu państwa gmina Ciechanowiec dostała środki na 

przebudowę ul. Wspólnej. Była to kwota w wysokości 1 200 000,00 zł. Wpłynęły również 

środki na przebudowę ulicy Wińskiej. Inwestycje te zostały zrealizowane bez zaciągania 

kredytu. W ubiegłym roku planowane były kredyty, które ostatecznie nie zostały zaciągnięte. 

Jeżeli chodzi o wydatki to zostały one zrealizowane na 95 %. Duża część wydatków  

to wydatki majątkowe, czyli wydatki inwestycyjne, gdzie środki własne gminy bez zaciągania 

zobowiązań z zewnątrz stanowiły kwotę ponad 3 844 000,00 zł. Pozostałe środki, były  

to środki zewnętrzne. W środkach zewnętrznych są również środki unijne, które gmina 

założyła. Środki te zostały zwrócone w roku bieżącym, jako refundacja. Był to dodatkowy 

czynnik, który spowodował, że nie trzeba było zaciągać kredytu. Zgodnie z podpisanymi 

umowami kredyty zostały spłacone w wysokości 1 020 000,00 zł. Jeżeli chodzi o przychody 

to powstały one z wolnych środków z roku ubiegłego. W związku z tym, że nie został 

zaciągnięty żaden kredyt zobowiązanie z tytułu kredytów długoterminowych planowane na 

koniec roku 2019 w dużo większej kwocie zmniejszyło się i wyniosło 8 050 000,00 zł. 

Planowany deficyt również nie został wykonany, ponieważ zrealizowany został budżet 

nadwyżkowy. Faktycznej nadwyżki było około 97 000,00 zł. Budżet gminy na koniec roku 

nie posiadał żadnych zobowiązań wymagalnych. Na realizację zadań oświatowych gmina 

otrzymała subwencję, dotację do wychowania przedszkolnego. Gmina ma niewielkie dochody 

jednostek oświatowych. Środki te są niewystarczające, w związku z tym z budżetu gminy 

środki własne, które zostały dołożone do zadań oświatowych bieżących wyniosły ponad 

3 430 000,00 zł. Do zadań pomocy społecznej z budżetu gminy dołożone zostało 703 000,00 

zł, ponieważ część zadań to zadania własne gminy i są obowiązkowe do realizacji przez 

gminę. W związku z tym gmina musi ponosić koszty na ten cel. W ramach dochodów 

majątkowych gmina otrzymała 4 962 000,00 zł, w tym 3 389 000,00 zł to środki budżetu 

państwa na dofinansowanie dróg gminnych, 65 000,00 zł z budżetu samorządu Województwa 

Podlaskiego na drugą część drogi relacji Kobusy – Radziszewo Stare. Gmina otrzymała 

również 77 000,00 zł z przekształcenia prawa użytkowania wieczystego. Duża część 

użytkowników wieczystych jednorazowo wpłaciła za przekształcenie środki, które mogła 

wpłacać przez kolejnych 20 lat, dlatego kwota jest duża. 227 000,00 zł to środki unijne na 

modernizację placu miejskiego za pocztą. Z Funduszu Sprawiedliwości wpłynęło również 

130 000,00 zł na doposażenie i wyposażenie jednostek Ochotniczych Straży pożarnych,  

w tym 10 000,00 zł to środki na zakup nożyc hydraulicznych. Pieniądze te otrzymała 

jednostka OSP w Ciechanowcu. Gmina otrzymał również 1 150 000,00 zł na zrealizowane  

w 2018 roku panele solarne na budynkach mieszkalnych. Były one zrealizowane w 2018 

roku, ale ostatecznie rozliczone w pierwszym kwartale 2020 roku. Z budżetów innych 

jednostek samorządu terytorialnego gmina też otrzymywała środki – Z budżetu samorządu 

Województwa Podlaskiego – 47 500,00 zł na zakup sprzętu ratowniczo-gaśniczego dla 

jednostek OSP, 5 700,00 zł na doposażenie remizy we wsi Winna-Poświętna, 14 900,00 zł na 

doposażenie świetlicy we wsi Wojtkowice Stare. Gmina Ciechanowiec ponosiła wydatki 

majątkowe na rzecz innych gmin tytułem pomocy finansowej. Przekazane zostało 397 000,00 

zł dla Województwa Podlaskiego na opracowanie dokumentacji technicznej na budowę 

obwodnicy Ciechanowca, 500 000,00 zł dla Powiatu Wysokomazowieckiego, jako pierwsza 

transza za dofinansowanie przebudowy drogi relacji Trzaski – Radziszewo-Sieńczuch, 

15 000,00 zł dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Białymstoku na dofinansowanie zakupu 

oznakowanego pojazdu. Wydatki inwestycyjne zostały zrealizowane w 100 %. Nie było 

inwestycji, która nie została zrealizowana. Na remonty wydatkowane zostało 756 000,00 zł. 

Część środków była przeznaczona na remonty na drogach gminnych. Pieniądze te 

wydatkowane były w ramach funduszu sołeckiego. Jeżeli chodzi o fundusz sołecki to na 

358 000,00 zł zrealizowano wydatki na 303 000,00 zł. Stanowi to 80 % planowanych 

środków. Do sprawozdania z wykonania budżetu gminy dołączona była informacja o stanie 
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mienia komunalnego gminy Ciechanowiec na dzień 31.12.2019 roku. Dane zawarte  

w informacji o stanie mienia komunalnego dotyczą wszystkich jednostek podległych gminie  

i wynikają z ewidencji księgowej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok.  

 

Glos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który zwrócił się z pytaniem do Skarbnik Gminy 

Jadwigi Koc i zapytał, czy na potwierdzenie otrzymania subwencji na oświatę gmina 

otrzymuje metryczkę z Ministerstwa Finansów dotyczącą wysokości naliczonej subwencji. 

Radny zapytał również, czy gmina prowadzi porównanie takie jak: „naliczona subwencja 

określona w metryczce dostarczona przez Ministerstwo Finansów jest porównywalna  

z algorytmem określonym przez Ministerstwo Edukacji Narodowej w zakresie sposobu 

naliczenia subwencji, jest to wzór algorytmu, który określa różne wskaźniki i czy  

ta subwencja jest zgodna z metryczką określoną przez Ministerstwo Finansów”. 

 

W odpowiedzi głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała,  

że subwencja naliczana jest na podstawie informacji przekazywanych przez gminy. 

Porównania są prowadzone, jednak Ministerstwo Edukacji nie wykona innego obliczenia, niż 

na podstawie danych, które przekazywane są przez gminy. Do wypowiedzi odniósł się 

Burmistrz Ciechanowca, który poinformował, że w jego interesie, jako Burmistrza jest to, 

żeby subwencja wynosiła jak najwięcej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z państwa chce zadać 

jeszcze pytanie. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2019 rok oraz sprawozdanie finansowe stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie z informacją 

o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2019 roku. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że informacja o stanie 

mienia komunalnego gminy wynika z informacji z ksiąg inwentarzowych. Wszystkie dane 

wynikają z ewidencji księgowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji, którą Radni otrzymali już wcześniej. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2019 roku 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Burmistrza 

Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie  

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok zostało przesłane Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

w Białymstoku, która wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przedstawienie przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii dot. wykonania budżetu gminy  

za rok 2019 oraz wniosku w sprawie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca 

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie  

z wykonania budżetu gminy za 2019 rok było również przedmiotem obrad Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu. Przewodniczący poprosił Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Anetę Joannę Czarnecką o przedstawienie wypracowanej opinii 

dotyczącej wykonania budżetu gminy za 2019 rok oraz wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Ciechanowcu z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka odczytała wypracowaną przez 

Komisję opinię dotyczącą wykonania budżetu gminy za 2019 rok oraz przedstawiła wniosek 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca i złożyła Burmistrzowi 

Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu gratulacje. Dodała, że rok 2019 był rokiem bardzo 

pracowitym, a współpraca Burmistrza z Radnymi przebiegała bezproblemowo. Na koniec 

swojej wypowiedzi wyraziła nadzieję, iż przyszły rok będzie równie owocny. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej o przedłożonym przez Burmistrza Ciechanowiec sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2019 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Wniosek o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca 

absolutorium za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2019 rok. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium  

za 2019 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad pkt 7 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Ciechanowiec za 2019 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Ciechanowiec za 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Ciechanowiec za 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Ciechanowiec za 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc Włodzimierz Słonecki, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 

2019 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 139/XX/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2019 rok stanowi załącznik nr 

12 do protokołu. 
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Ad pkt 7 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 

rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt, Józef 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Ciechanowca za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc Włodzimierz Słonecki, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 rok została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski złożył Burmistrzowi Ciechanowca 

Eugeniuszowi Święckiemu gratulacje z otrzymanego absolutorium.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że dla niego, 

jako Burmistrza Ciechanowca rok 2019 był rokiem szczególnym i jednym  

z najważniejszych, ponieważ stanęło przed nim wielkie zadanie i odpowiedzialność za 

prowadzenie gminy i realizację budżetu, który zatwierdziła Rada Miejska. Burmistrz 

poinformował, że było to dla niego wyzwanie, ponieważ wcześniej zajmował się całkiem 
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innymi sprawami i realizacja budżetu samorządowego była czymś zupełnie nowym. Dodał, że 

nie byłoby takiego sukcesu gdyby nie dobra współpraca z Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Markiem Karolewskim oraz ze wszystkimi Radnymi. Burmistrz podziękował pracownikom 

Urzędu Miejskiego na czele ze Skarbnik Gminy Jadwigą Koc, Sekretarz Gminy Anną 

Czapkowską oraz Kierownikiem Referatu Organizacyjnego Magdaleną Kondraciuk, którzy 

wspierali go w działaniu. Podziękował również sołtysom, strażakom OSP na czele  

z Komendantem Markiem Klejzerowiczem. Dodał, że współpraca ze strażą i sołtysami 

układała się bardzo dobrze. Szczególne słowa podziękowania Burmistrz skierował do osób, 

które nie zamieszkują na terenie gminy Ciechanowiec, a są bardzo zaangażowane w jej 

rozwój. Skierował również podziękowania do Radnych Powiatu Wysokomazowieckiego, 

Radnych Sejmiku Województwa Podlaskiego na czele z Jerzym Leszczyńskim oraz 

Aleksandrą Szczudło. Burmistrz dodał, że Pani Aleksandra Szczudło obecnie Poseł na Sejm 

RP bardzo wspiera gminę Ciechanowiec w wielu zadaniach. Burmistrz podziękował również 

Pani Jolancie Ślusarskiej-Rusiniak prezes Rządowego Centrum Legislacji, Staroście 

Wysokomazowieckiemu Panu Bogdanowi Zielińskiemu oraz całemu Zarządowi Powiatu 

Wysokomazowieckiego na czele z Przewodniczącą Dorotą Łapiak. Burmistrz poinformował, 

że nie byłoby dróg z Funduszu Dróg Samorządowych, gdyby nie osobiste zaangażowanie 

Starosty Wysokomazowieckiego. Burmistrz podziękował również Radcy Prawnemu Panu 

Przemysławowi Ślepowrońskiemu za dobrą współpracę. Na koniec swojej wypowiedzi 

poinformował, że w roku bieżącym z racji pandemii nie odbyła się żadna uroczystość z okazji 

Dnia Samorządowca. Dodał, że z racji tego w dniu dzisiejszym chciałby wręczyć jedną 

nagrodę, jednemu pracownikowi Urzędu Miejskiego. Burmistrz przyznał nagrodę Skarbnik 

Gminy Jadwidze Koc i podziękował za dobrą współpracę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Starostę Wysokomazowieckiego 

Bogdana Zielińskiego o zabranie głosu. 

 

Głos zabrał Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński, który na początku swojej 

wypowiedzi przyłączył się do życzeń Burmistrza, które skierowane zostały do Skarbnik 

Gminy Jadwigi Koc. Poinformował, że jego obecność na dzisiejszej sesji związana jest  

z Raportem o Stanie Gminy Ciechanowiec oraz absolutorium. Starosta odniósł się do roku 

2019 i poinformował, że praca, która została włożona przez Burmistrza Ciechanowca i Radę 

Miejską przyniosła duże efekty, co jest niebywałe biorąc pod uwagę sytuację finansową, jaka 

towarzyszy gminie Ciechanowiec. Starosta podziękował Burmistrzowi za rok współpracy, 

dodał, że razem będą starać się, aby inwestycji w gminie Ciechanowiec przybywało. 

Poinformował, że środki z budżetu państwa przeznaczone na drogi gminne i powiatowe nigdy 

w historii inwestycji nie były tak duże. Powiedział, że jeżeli w jednym roku, w roku 2019  

w pierwszej edycji Powiat Wysokomazowiecki uzyskuje dofinansowanie na wszystkie drogi 

w wysokości 46 000 000,00 zł to jest to wielka wartość. Wyraził ogromny szacunek dla 

obecnie rządzących. Poinformował, że województwo podlaskie jest województwem, które 

może nadrabiać swoje zaległości. Jest również czwartym województwem w kraju pod 

względem alokacji środków. To wielka szansa nie tylko dla województwa, ale również dla 

powiatu wysokomazowieckiego i gmin ją tworzących. Starosta odniósł się do Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu. Poinformował, że szkoła ta jest dumą 

nie tylko Powiatu Wysokomazowieckiego, ale również Ciechanowca. Jest to szkoła, która 

bardzo mocno się rozwija i przyciąga osoby z różnych miejscowości. Starosta odniósł się 

również do Domu Pomocy Społecznej w Kozarzach, którego Dyrektorem jest Marek 

Karolewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Ciechanowcu. Poinformował, że według niego 

jest to najlepiej prowadzonym Dom Pomocy Społecznej na terenie całego województwa 

podlaskiego. Przykładem jest to, że udało się w nim uniknąć zarażenia podczas pandemii 

COVID-19. Starosta skierował ogromne podziękowania do Dyrektora za pracę 

i zaangażowanie, które wkłada w funkcjonowanie Domu Pomocy Społecznej. Starosta 
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poinformował, że wspólnie z Burmistrzem prowadzą wielkie zabiegi o to, żeby  

w Ciechanowcu mógł powstać drugi zalew, który będzie większy od obecnego. Ciechanowiec 

jest jedyną gminą na terenie Powiatu Wysokomazowieckiego, która posiada wodę. Dodał, że 

trzeba dążyć do tego, żeby jak najlepiej to wykorzystać. Poinformował, że zalew  

w Ciechanowcu jest wpisany w plan inwestycyjny i zostanie zrealizowany. Starosta 

pogratulował Burmistrzowi pozyskania środków na zagospodarowanie terenów wokół 

zalewu. Natomiast drugi zalew uatrakcyjni to miejsce i przyczyni się do ożywienia turystyki 

w Ciechanowcu. Następnie Starosta odniósł się do wypowiedzi Radnego Włodzimierza 

Słoneckiego dotyczącej działki z przeznaczeniem na schronisko. Poinformował, że  

w Ciechanowcu jest wiele działek, które nie należą do gminy. Najlepszym przykładem jest 

Przedszkole. Starosta poinformował, że podjęte zostały kroki w kierunku przekazania 

Przedszkola na własność gminy Ciechanowiec. Niebawem zostanie podpisany akt notarialny  

i Przedszkole przekazane Burmistrzowi Ciechanowca. Dodał, że jest to długi proces. Starosta 

pogratulował również Burmistrzowi jednogłośnego uzyskania wotum zaufania  

i absolutorium. Przekazał również informację, dotyczącą przyjęcia przez Sejm tarczy 

antykryzysowej 4.0 dla samorządów. Jest to tarcza, dzięki której gmina Ciechanowiec 

otrzyma w tym roku na wsparcie gminy w inwestycjach kwotę w wysokości 1 444 000,00 zł. 

Jest to kwota, która na pewno pomoże w realizacji inwestycji dotyczących dróg gminnych. 

Dodał również, że Premier poinformował, iż od 1 września zaczną funkcjonować wszystkie 

szkoły i zajęcia będą prowadzone w trybie stacjonarnym. Starosta ponownie pogratulował 

Burmistrzowi osiągnięć, jakich udało się dokonać w roku ubiegłego. W roku bieżącym będzie 

kolejny nabór do Funduszu Dróg Samorządowych. Poinformował, że rozpoczyna się budowa 

drogi na odcinku Plewki-Ciechanowiec. Droga ta była remontowana jakiś czas temu, jednak 

technologia, która została zastosowana przy jej budowie nie była najlepsza i nie została 

dostosowana do ciężkiego sprzętu, który się tą drogą porusza. W roku bieżącym zostanie 

złożony wniosek na odcinek Plewki – Żabiniec. Zostanie również rozpoczęty projekt na drugi 

odcinek Ciechanowiec – Kuczyn. Jeżeli chodzi o zamiary, jakie ma Zarząd Powiatu to należy 

do nich modernizacja Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Ciechanowcu, ponieważ wymaga 

on gruntownego remontu. Przygotowywana jest dokumentacja na tą inwestycję. Natomiast 

modernizacja Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem jest w trakcie realizacji.  

W chwili obecnej w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym w Ciechanowcu wymieniany jest 

sposób ogrzewania na pompy ciepła. Na koniec swojej wypowiedzi Starosta 

Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński jeszcze raz podziękował wszystkim za dobrą 

współpracę, za dobre słowo i ponownie pogratulował Burmistrzowi Ciechanowca 

Eugeniuszowi Święckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos.  

 

Głos zabrała Wiesława Karolewska Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 2  

w Ciechanowcu, która pogratulowała Burmistrzowi Ciechanowca uzyskania absolutorium 

oraz podziękowała za wszystkie zadania, które zostały zrealizowane na osiedlu. Wyraziła 

nadzieję, że w bieżącym roku i w latach kolejnych również nie zabraknie Burmistrzowi 

kreatywności  i siły, aby realizować wiele kolejnych zadań nie tylko na Osiedlu Nr 2, 

ale w całym mieście i gminie Ciechanowiec. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki stwierdził, że kreatywności mu 

nie brakuje, natomiast brakuje pieniędzy, żeby spełnić wszystkie marzenia. Dodał, że Starosta 

Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński przekazał bardzo dobrą wiadomość dotyczącą 

dodatkowych środków z dotacji z budżetu państwa. W budżecie gminy zapisany został do 

zaciągnięcia w roku bieżącym kredyt w wysokości 2 milionów. Burmistrz wyraził nadzieję,  



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 25 czerwca 2020 roku 

str.19 

 

że dzięki dodatkowym środkom, które gmina otrzyma kredytu uda się uniknąć. Jest również 

szansa, że na koniec roku zmniejszeniu ulegnie deficyt z 8 na 7 milionów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos. 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który odniósł się do 

analizy SWOT przedstawionej przez Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego  

i poinformował, że trzeba pracować nad słabymi stronami i Radni Rady Miejskiej powinni 

pracować nad tym i wspierać Burmistrza Ciechanowca, aby tych słabych stron w gminie 

Ciechanowiec było jak najmniej. Przedstawił swoją propozycję, aby po stronie spraw 

mocnych w Raporcie o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok dodać jedną adnotację 

,,odpowiedni człowiek na odpowiednim miejscu, czyli Burmistrz Ciechanowca”. Radny 

podziękował Burmistrzowi za pracę i życzył dalszych sukcesów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił o zabranie głosu Radnego 

Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego. 

 

Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który również, 

jako mieszkaniec Ciechanowca  złożył podziękowania Burmistrzowi Ciechanowca za jego 

zaangażowanie oraz pogratulował dobrej współpracy pomiędzy  wszystkimi szczeblami 

samorządu. Radny poinformował, iż ma nadzieję, że na koniec lipca zostanie  oddany do 

użytku odcinek drogi Ciechanowiec - Ostrożany z piękną ścieżką rowerową, który może być 

dobrym, następnym zaczątkiem do rozwoju turystyki Ciechanowca. Oddanie  nowego 

odcinka drogi wiązać się będzie ze wzmożonym ruchem, co z kolei ciągnie za sobą potrzebę 

budowy planowanej obwodnicy Ciechanowca, która jest już wpisana w dokumentach 

województwa, w strategii oraz planie transportowym. Radny dodał, że stara się, aby 

Ciechanowiec został ujęty w planie rozmieszczenia komunikacyjnego, ponieważ jest ważnym 

węzłem komunikacyjnym na południu województwa i wyjściem na Warszawę. Zapewnił, że 

będzie zabiegał, aby obwodnica Ciechanowca i drugi most na rzece Nurzec zostały 

zrealizowane. Zwrócił również uwagę, iż bardzo ważną inwestycją na obszarze Gminy 

Ciechanowiec jest zbudowanie PSZOK-u, którym zainteresowane są również gminy 

ościenne. Radny pogratulował Burmistrzowi i całemu Urzędowi Miejskiemu przygotowania 

wyczerpującego Raportu o Stanie Gminy Ciechanowie coraz tego, że ukazuje on zarówno 

mocne strony jak i wiele zagrożeń. Radny zwrócił uwagę, iż w gminie Ciechanowiec 

największy problem stanowi brak inwestorów zewnętrznych. Powiedział, że może to wynikać 

również z niechęci mieszkańców i trzeba zadbać o to, aby relacje te zostały zmienione. Bez 

zaangażowania mieszkańców nawet największe środki pieniężne, czy nowe drogi nie zmienią 

sytuacji, która obecnie panuje. Najważniejsze jest to, aby mieszkańcy zmienili myślenie  

i zaczęli między sobą współpracować. Na zakończenie swojego wystąpienia Radny Sejmiku 

Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński jeszcze raz pogratulował Burmistrzowi, Radzie 

Miejskiej oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego, podziękował za współpracę  

i życzył realizacji wszystkich zamierzonych planów. Przyłączył się również do życzeń 

złożonych Skarbnik Gminy Jadwidze Koc. Dodał, że cieszy się, iż znalazły się środki 

rządowe na wsparcie inwestycji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos. 

 

Głos zabrał radny Włodzimierz Słonecki, który odniósł się do możliwości i sposobów 

pozyskiwania środków przez takie podmioty, jakimi są Spółdzielnie Mieszkaniowe. Zwrócił 

uwagę na to, że ani Rząd, ani Samorząd Wojewódzki, nie przewiduje możliwości 
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uczestnictwa Spółdzielni Mieszkaniowych w konkursach i grantach o środki zewnętrzne  

w celu wsparcia  swojego działania. Dodał, że w ubiegłym roku, jako jedyny z niewielu 

konkursów został ogłoszony konkurs na odnawialne źródła energii, ale w wyniku 

rozstrzygnięcia konkursu podzielono parafie i samorządy, żadne inne podmioty nie były brane 

pod uwagę. Radny zwrócił jeszcze uwagę na to, że złożenie każdego projektu wymaga 

złożenia dokumentacji i  poniesienia kosztów. Spółdzielnia Mieszkaniowa takie koszty 

poniosła, jednak w rezultacie nic nie otrzymała. Chodzi o to, żeby w Spółdzielni 

Mieszkaniowej zastosować odnawialne źródła energii, fotowoltaikę oraz pompy ciepła do 

podgrzania wody oraz wzmocnienia centralnego ogrzewania.  Projekt, w którym Spółdzielnia 

brała udział skalkulowany był około 3 000 000,00 zł, z czego poniosła ona koszt około 

1 000 000,00 zł. Jest to wkład mieszkańców. Dla Spółdzielni istotne jest to, w jakich 

warunkach mieszkają ludzie. W Ciechanowcu w porównaniu z innymi Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi czynsze są wysokie.  Związane jest to z kosztami utrzymania ciepła oraz 

zabezpieczenia ciepłej wody, a kotłownie olejowe są bardzo drogie w utrzymaniu. Radny 

wyraził nadzieję, że w następnych naborach Spółdzielnia Mieszkaniowa będzie miała szansę 

uczestniczyć w pozyskaniu środków po to, aby mieszkańcom żyło się lepiej. 

 

W odpowiedzi głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który na początku 

swojej wypowiedzi odniósł się do wystąpienia Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Jerzego Leszczyńskiego i podziękował za wszystkie działania Radnego, jeszcze wtedy jako 

Marszałka Województwa Podlaskiego na rzecz Ciechanowca i zaproponował zorganizowanie 

dodatkowej sesji, na której byłaby możliwość podziękowania wszystkim osobom, które  

wspierają gminę Ciechanowiec oraz działalność Burmistrza.  

Odnosząc się do wystąpienia Radnego Włodzimierza Słoneckiego  Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusz Święcki poinformował, że Spółdzielnia Mieszkaniowa dostała dofinansowanie  

w konkursie na fotowoltaikę,  co nie znaczy, że Spółdzielnie Mieszkaniowe są pomijane. 

Burmistrz zaproponował utworzenie Wspólnot Mieszkaniowych, które mają większe 

możliwości ubiegania się o środki finansowe i rządzą się zupełnie innymi prawami. Burmistrz 

powiedział, że ma obawy, aby wspierać działalność Spółdzielni Mieszkaniowej  

w jakimkolwiek stopniu finansowym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskie Marek Karolewski zapytał, czy radni zgłaszają jeszcze 

pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący poinformował, że zostało jeszcze sześć uchwał do podjęcia i w związku  

z tym ogłosił 15-minutową przerwę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wznowił obrady sesji po przerwie. 

Sesję opuścił Radny Włodzimierz Słonecki.  

 

Uchwała Nr /XX/20 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2019 

rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 

o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że zmiana w budżecie 

gminy na 2020 rok powoduje zwiększenie dochodów i wydatków o 66 000,00 zł. 17 000,00 zł 
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to pomoc finansowa z budżetu Województwa Podlaskiego na dofinansowanie zakupu sprzętu 

ratowniczo-gaśniczego dla jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych, a ponad 50 000,00 zł to 

środki z budżetu państwa na zakup podręczników i materiałów edukacyjnych dla uczniów. 

Pozostałe zmiany są to przeniesienia wydatków bieżących na wydatki majątkowe. Głównie 

jest to zmniejszenie dotacji dla Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Spotu, ponieważ  

z uwagi na obecnie panującą sytuację epidemiczną i restrykcje, które zostały nałożone część 

imprez zostanie odwołana. W związku z tym, instytucja ta również poniesie mniejsze koszty. 

Również dotacja, która przewidziana była dla klubu sportowego ,,UNIA Ciechanowiec”  

została zmniejszona i przesunięta na inwestycje.  60 000,00 zł przesunięto na wykonanie 

dokumentacji na modernizację Stadionu Miejskiego, 20 000,00 zł na wykonanie sieci 

wodociągowo-kanalizacyjnej w ulicy Konopnickiej. Chodzi tutaj o niewielki odcinek nieujęty 

projektem współfinansowanym ze środków z budżetu państwa. 18 000,00 zł przesunięto na 

wydatki remontowe przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 

Chodzi głównie o wykończenie Hali Sportowej. 25 000,00 zł przesunięto na wykonanie 

dokumentacji na przebudowę drogi we wsi Przybyszyn i 45 000,00 zł na wykonanie 

dokumentacji na park. W związku z tym, że inwestycji tej nie można zrealizować to środki te 

przesunięte zostają na zagospodarowanie terenu przy Przedszkolu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskie Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 209 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie na 2019 rok.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria Jadwiga Radziszewska, Zygmunt Józef 

Kosk, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 25 czerwca 2020 roku 

str.22 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2020 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 141/XX/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 

nieruchomości przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku  

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że obowiązek 

złożenia korekty deklaracji, bądź informacji podatkowej wynika z przepisów wyższego rzędu 

niż uchwała Rady Gminy. W związku z tym, po zgłoszonych uwagach przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Białymstoku przygotowano projekt uchwały, który wykreśla błędny zapis  

z uchwały. Na podatniku ciąży obowiązek złożenia deklaracji, bądź informacji podatkowej, 

jednak nie można tego zapisać w uchwale, ponieważ to ustawa o podatkach  

i opłatach lokalnych określa obowiązek oraz termin złożenia takiej korekty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskie Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia 

od podatku od nieruchomości przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców, których płynność finansowa 

uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych  

z powodu COVID-19 została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 142/XX/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 

nieruchomości przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku  

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że ten i kolejne 

dwa projekty uchwał dotyczą przedłużenia umowy dzierżawy działek pod działalność 

handlowo-usługową. Są to trzy działki, które znajdują się na ulicy Drohickiej. Osoby 

prowadzące tam działalność gospodarczą złożyły wnioski o przedłużenie umowy dzierżawy 

na okres 2 lat.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wszystkie trzy projekty 

uchwał w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez Komisje Rady Miejskiej i zapytał, czy są pytania do 

projektów uchwał.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
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Głosowano w sprawie: 

przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w przedłużenia umowy dzierżawy na 

część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 143/XX/20 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 144/XX/20 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej  

w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 145/XX/20 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na część działki 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 131/XIX/20 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
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zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2020”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że niniejszym 

projektem uchwały wprowadza się zmiany do „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 

2020” poprzez wykreślenie zapisu ,,właściciel zwierzęcia, który zaprzestał nadzoru lub opieki 

nad zwierzęciem pokryje koszty związane z odłowieniem zwierzęcia”. W opinii Podlaskiego 

Urzędu Wojewódzkiego zapis ten narusza art. 11 ust. 5 ustawy o ochronie zwierząt, ponieważ 

zgodnie z tym przepisem koszty takie ponosi gmina.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 131/XIX/20 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2020”. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr 131/XIX/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 28 maja 

2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2020”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek, Zygmunt Józef Kosk 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 

131/XIX/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Ciechanowiec na rok 2020” została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 146/XX/20 w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 131/XIX/20 Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2020” stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Do obrad sesji ponownie dołączył Radny Włodzimierz Słonecki. 
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Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Zbiorcza informacja  

o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w 2019 roku. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która odczytała treść 

informacji o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w 2019 roku. 

 

Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

w 2019 roku stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który odniósł się do zapytania 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu dotyczącego 

klimatyzacji mówiąc, iż klimatyzacja nie jest zakładana w całym budynku Urzędu 

Miejskiego.  Zakładana jest tylko w tych pokojach, w których jest najcieplej.  Poinformował 

również, że Kodeks Pracy stanowi, że to pracodawca dba o warunki pracownika, a Radny Jan 

Krzysztof Binaś nie jest pracownikiem Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu. Burmistrz dodał, 

że niedawno rozmawiał ze Starostą Wysokomazowieckim Bogdanem Zielińskim w sprawie 

Wydziału Komunikacji, aby funkcjonował on w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu jak 

najdłużej.  Natomiast Starosta zaproponował Radnemu tylko pół etatu z racji tego, że Radny  

nabył już prawa  emerytalne. Burmistrz dodał, że rozmawiał ze Starostą, aby Radny pracował 

na cały etat. Dodał, że zadane przez niego pytanie odnośnie klimatyzacji jest pytaniem 

niefortunnym.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odniósł się do drugiej kwestii, która dotyczyła 

zagospodarowania terenu wokół zalewu. Poinformował, że jest to duża inwestycja 

pochodząca z projektu ,,Projektuj i buduj”. W obecnej chwili odbywa się przygotowanie 

dokumentacji na ogłoszenie przetargu i wyłonienie firmy, która zaprojektuje i wybuduje. 

Opracowana koncepcja zagospodarowania terenu zostanie  przedstawiona do ogólnej 

konsultacji. Burmistrz dodał, że  znając realia, w konsultacji takiej może być wiele 

kontrowersyjnych sytuacji. Niemniej jednak takie konsultacje się odbędą i wszelkie wnioski 

mieszkańców dotyczące tej inwestycji, jeśli będą wpisywały się w program i będą 

kwalifikowane w kosztach zostaną uwzględnione. 

 

Jeżeli chodzi o zmianę organizacji ruchu, to przy każdym projekcie  budowlanym, jeżeli 

chodzi o budowę dróg zadaniem projektanta jest opracowanie organizacji ruchu.  

Ta organizacja jest zatwierdzana przez policję i przez Starostwo Powiatowe, a  w Urzędzie 

prowadzony jest rejestr.  Natomiast jeżeli chodzi o już zatwierdzoną organizację ruchu, jeżeli 

chcemy coś w niej zmienić to niestety trzeba opracowywać nową dokumentację. W związku 

ze złożonym wnioskiem przez Radnego Krzysztof Koca przygotowywana jest dokumentacja 

na wymalowanie nowego przejścia dla pieszych oraz postawienie znaków drogowych.   
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Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

1) Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku informujące, że dwie 

uchwały podjęte na ostatniej sesji są badane pod kątem zgodności z prawem. Pismo 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

2) Pismo Wojewody Podlaskiego dotyczące analizy działalności uchwałodawczej 

jednostek samorządu terytorialnego za 2019 rok. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marek Karolewski poinformował, że na 50 uchwał podjętych przez Radę Miejską  

w Ciechanowcu, tylko wobec dwóch wydano rozstrzygnięcia nadzorcze. Pismo 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z państwa chce zabrać 

głos.  

Głos zabrała sołtys,  która podziękowała za remont drogi Winna Stara - Winna Wilki, mówiąc 

że mieszkańcy bardzo się cieszą z tej inwestycji. Powiedziała jednak, że mieszkańcy mają 

kolejny problem, jakim jest brak dojazdu do wsi Winna - Poświętna. Poprosiła o fachowy 

remont drogi. 

W odpowiedzi głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, 

że odnośnie tej drogi rozmawiał z dyrektorem PRK FARE, żeby podjął działania w kierunku 

jej naprawy. Problem ten poruszany był również na Komisji Budżetu, Rolnictwa  

i Rozwoju Gospodarczego  i jest to problem dość  złożony. Inwestycję tę można było 

zaplanować w trochę innym zakresie. Burmistrz poinformował, że ma propozycję naprawy tej 

drogi, ale musi to szczegółowo omówić z Radnymi. Burmistrz dodał, że w gminie 

Ciechanowiec dróg w złym stanie jest bardzo dużo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc, która w imieniu 

wszystkich mieszkańców wsi Radziszewo-Sieńczuch podziękowała Burmistrzowi 

Ciechanowca za użyczenie koparki w celu wyrównania terenu. Poprosiła jeszcze o użyczenie 

sprzętu na jedną godzinę. Podziękowała również strażakom OSP za pomoc podczas ulewy. 

Podziękowała również za opiekę nad szkołą w Łempicach. Zwracając się do Dyrektora PRK 

FARE poprosiła o naprawę drogi na zakręcie we wsi Koce-Schaby. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan 

Krzysztof Binaś, który przeprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego za swoją 

wcześniejszą interpretację. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos. 
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który zapewnił, iż drogi po ostatnich 

ulewach remontowane są na bieżąco, a ich stan znany jest Dyrektorowi PRK FARE. 

Burmistrz dodał, że na początku naprawiane są drogi, na których jest najgorsza sytuacja.  

 

Odnośnie wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Sportu Burmistrz poinformował, że pytanie dotyczące klimatyzacji nie jest najważniejszą 

sprawą, jaką powinno się omawiać na sesji absolutoryjnej.  

 

Burmistrz ponownie odniósł się do dróg i poinformował, że wszystkie drogi będą równane na 

bieżąco, równiarka została naprawiona. Zakupiona została również nowa kosiarka do 

wykaszania poboczy przy drogach gminnych, co pozytywnie wpłynie na stan dróg i ich 

wygląd w przyszłości. Burmistrz Ciechanowca poinformował, że wkrótce konstruowany 

będzie nowy budżet  i zwracając się do sołtysów oraz Radnych poprosił o propozycje, gdzie 

skierować środki, na jakie drogi, aby uniknąć sytuacji konfliktowych.  

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XX Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Marek Karolewski

 


